

安装铝扣板吊顶，这几个问题经常被忽略。

产品名称	安装铝扣板吊顶，这几个问题经常被忽略。
公司名称	佛山市建威装饰材料有限公司
价格	246.00/平方米
规格参数	规格:可定制 型号:LKB 产地:广东佛山
公司地址	佛山市南海区狮山镇小塘工业区
联系电话	0757-82813155 13924844954

产品详情

时代的快速发展人们对生活的要求越来越高，这也成就了铝扣板辉煌的时代，铝扣板吊顶成了装饰材料中的新宠。铝扣板吊顶安装是非常重要的，但是铝扣板吊顶安装问题有几个通常被忽略。那是什么问题呢?建威厂家在这里跟大家说说。

With the rapid development of the times, people's demands for life are getting higher and higher. This has also made the aluminum gusset plate glorious era, and the aluminum gusset plate ceiling has become the new favorite of decorative materials. The installation of aluminum gusset plate ceiling is very important, but there are several problems in the installation of aluminum gusset plate ceiling that are often ignored. What's the problems? The Jianwei factory talk to you here.

一、铝扣板吊顶安装完成后，最边上的板只要用手轻轻一碰，就上去了。这个现象通常是因为工人没有将边角上的卡口打开。

一、 The aluminum gusset plate ceiling installation is completed, but as long as a touch lightly by hand, the edge of the board went up. This phenomenon is usually due to the fact that the worker does not open the bayonet on the corners.

二、铝扣板吊顶安装完成后，边角起翘或不到半个月就开胶。这通常是因为工人安装时由于打胶不够或胶质量不好。

二、 The aluminum gusset plate ceiling installation is completed, the corner warped or opened less than half a month. This is usually due to insufficient glue or poor quality when the workers are installing.

三、松动的情况：当铝扣板没有正确安装，或者卡扣不合会出现松动情况

三、 Loose situation: when the aluminum pinch plate is not properly installed, or the buckle isn't suitable that will appear loose.

四、有缝隙出现：龙骨表面出现不平整的情况或者吊顶与龙骨不配套会导致缝隙出现。

四、 There are cracks: keel surface irregularities, or ceiling and keel does not fit that will lead to cracks.

佛山建威铝扣板厂家是专业生产和销售铝扣板，

Foshan JianWei aluminum gusset factory is specialized in the production and sale aluminum gusset ,welcome to consult.